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Inleiding 
 

1.1 Achtergrond  

Ik kom uit een gezin die het onder modaal hadden. De man die ik altijd heb gezien als vader blijkt na 
het overlijden van mijn moeder niet mijn vader te zijn. Hier ben ik pas enkele jaren geleden achter 
gekomen maar tot op de dag van vandaag is dat niet uitgesproken. Toen ik een jaar of 15 was ging 
het op de middelbare school niet zo goed door verkeerde vrienden en een beetje hangen in de buurt. 
Mijn moeder zag dit en wist niet goed wat ze hier aan moest doen. Zij heeft op een gegeven moment 
de keuze voor mij gemaakt toen ik 16 was dat mijn redding het leger misschien wel kon zijn en heeft 
mij op gegeven voor de mariniers. Voor mijn 17de ben ik ingehuldigd als marinier. Dit heeft zij 
gelukkig nog net meegemaakt . Toen is eigenlijk mijn leven begonnen en is dat daadwerkelijk mijn 
redding geweest en heeft dit mij gevormd tot de man die ik nu ben. Een half jaar na mijn inhuldiging 
is mijn moeder plotseling overleden op 39 jarige leeftijd. Een erg moeilijke en droevige periode. Ik 
heb hier nooit echt om kunnen rouwen, omdat ik toen marinier was en de hele week op de kazerne 
moest zijn en in de weekenden thuis kwam en er dan zo goed mogelijk voor mijn 3 jaar jongere zusje 
probeerde te zijn. Financieel en als een soort vader figuur probeerde ik er voor haar te zijn. In 
dezelfde periode werd ik voor het eerst uitgezonden naar Bosnië waar de sporen van de oorlog 
toentertijd nog heel goed zichtbaar waren en wat toen veel indruk op me heeft gemaakt. In de 15 
jaar erna heb ik me binnen het corps opgewerkt en elke mogelijkheid die ik heb gekregen aangepakt 
en er voor geknokt en ben ik uiteindelijk onder officier geworden bij de MARSOFF (special forces). En 
vele uitzendingen gedaan. Van Afghanistan tot 2 keer toe antipiraterij missies in en rond om Somalië 
en veel target ting opdrachten. Tussendoor heb ik ook nog bij de UIM (unit interventie mariniers, 
voorheen BBE bijzonder bijstand eenheid) gezeten alles bij elkaar ook 6 jaar. Bij defensie werken was 
mijn lust en mijn leven en heb altijd gedacht dat het alles was wie ik ben.  

1.2 Einde carrière binnen defensie  

Mijn hele carrière heb ik alles gedaan om me zo onmisbaar mogelijk te maken binnen het corps. Elke 
opleiding die ik dacht dat daarvoor belangrijk was heb ik ook gedaan en tot de laatste allemaal 
voltooid. Voor 11 september 2015 dacht ik nog de kikvorsopleiding te voltooien, om er nog een extra 
specialisme bij te hebben. Tijdens een oefening van deze opleiding ben ik door mijn rug gegaan. Voor 
deze tijd heb ik eigenlijk mijn hele carrière al last gehad omdat ik in het begin van mijn mariniers 
opleiding tijdens een oefening te lang ben doorgelopen met rugklachten. Tijdens een oefening waar 
we zwaar bepakt waren moest ik achter uitlopen op een trap en mijn rug kwam toen vast te staan. Ik 
ben toen verkeerd behandelt en wilde op dat moment te graag achteraf is dat voor de rest van mijn 
leven niet goed geweest. Ik ben toen terecht gekomen bij een rug specialist en deze heeft mij sinds 
2005 behandelt met in het begin half jaarlijks, later elke 3 maanden en nu zelfs elke 2 maanden 
pijnstillende rug prikken. Ik heb hier nooit over gesproken, zodat ik wel bij de special forces kon 
blijven en wel gewoon mijn uitzendingen kon doen, maar 11 september 2015 ging het niet meer ik 
haalde mijn duik set uit het water tijdens de oefening en het was voor mijn rug de laatste keer. Het 
uitvallen bij de kikvorsopleiding is letterlijk mijn laatste oefening geweest sindsdien zit ik thuis door 
lichamelijke klachten en doordat ik me zo slecht behandelt voelde en het gevoel had dat ik in de 
steek gelaten werd door mijn meerdere . In de tijd erna is er ook PTSS bij mij geconstateerd en ben ik 
terecht gekomen bij centrum ’45. Defensie heeft erkent dat ik een artikel 4 ben dat houdt in dat zij 
erkennen dat het door dienst verband komt en ben dienst ongeschikt verklaard. Toen ik dat te horen 
heb gekregen is mijn wereld ingestort. Het Corps was mijn lust en mijn leven. Als klap op de vuurpijl 
kwam er dit jaar nog bij dat ik de spierziekte NA heb. Dit is niet dodelijk maar er is ook verder weinig 
over bekent het kan komen en gaan. Bij mij uit het zich in mijn borstspier die zichtbaar verdween en 
ik kreeg acute pijnen. Ik durf te zeggen dat de enige reden dat ik er nu nog ben en er ondanks alles 
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het beste van probeer te maken is omdat ik een jong gezin heb een vrouw die achter me staat en 3 
kleine kinderen. Anders had ik geen reden meer gezien om er nog te zijn.  

1.3 Softdrugs  

Ik heb al allerlei soorten medicijnen voorgeschreven gekregen en krijg om de maand een ruggenprik 
ingespoten met cortisonen voor de hevige rugpijn. Van meerdere krijg ik maagklachten, andere rare 
lichamelijke klachten, ben agressiever of gewoon een heel ander mens. Lichamelijk heeft dit ook 
sporen achtergelaten doordat mijn nieren slechter zijn en mijn maag niet meer zoveel aankan. Zelf 
heb ik persoonlijk ook iets tegen al deze medicijnen voor mij zijn dit gewoon voorgeschreven drugs 
en heb ik daar van huis uit eigenlijk een aversie tegen. Dit zal ook komen door mijn jaren bij defensie. 
En hun anti drug beleid. Alleen heb ik iets nodig voor al mijn klachten. Ik slaap slecht en als ik 
eindelijk in slaap kan vallen schiet ik weer wakker door de nachtmerries en flashbacks. Door al deze 
lichamelijke en psychische klachten ben ik opzoek gegaan naar iets wat natuurlijker is en wat 
dichterbij me staat. Ik ben me via het internet samen met mijn vriendin gaan inlezen in PTSS en 
chronische pijnen en ben op veel studies terecht gekomen over wat cannabis kan doen voor deze 
klachten. Ik wil niet zeggen dat het een wondermiddel is en ik genezen ben, maar kan wel zeggen dat 
het me wel helpt. Ik ben en blijf een vader en wil het ook niet de hele dag doen, maar als de pijnen 
niet te verdragen zijn rook ik wat en wel elke avond voor het slapen doe ik het zodat ik de avonden 
en nachten beter doorkom. Het kan m’n gedachten wat beter beheersen, de pijn word dragelijker en 
het onderdrukt mijn woede aanvallen en flashbacks.  

1 september zijn wij naar Jamaica gevlogen om daar Canex bij te wonen een conferentie die gaat 
over legale (medicinale en therapeutische)cannabis en de werking ervan op verschillende vlakken. Ik 
heb daar een lezing bijgewoond van een Amerikaanse oud militair Jose Belen, waar ik veel raak 
vlakken mee heb. Hij heeft ook verschillende missies gedaan 14 maanden in Irak gezeten terug 
gekomen en is er uiteindelijk na een hoop problemen te hebben gehad PTSD bij hem geconstateerd. 
Nadat hij jarenlang vol is gestopt met medicijnen waardoor hij een zelfmoordpoging heeft gedaan. 
Hij vertelde dat hij sterk genoeg is gebleven en ook een uitweg is gaan zoeken, omdat hij niet 
afhankelijk wilde zijn van medicijnen die hun werking niet deden en hem alleen maar slechter 
hebben gemaakt. Ook hij heeft baat bij cannabis. En is nu werkzaam in Amerika en de rest van de 
wereld om bewustzijn te creëren en het stigma te stoppen. Zelfs in Amerika is er een onderzoek 
gaande waar militairen met PTSS cannabis mogen gebruiken onder toezicht om aan te tonen dat dit 
een goed medicijn is om de klachten van PTSS te bestrijden.  

Voor de duidelijkheid Amerika heeft een patent op de werking van Cannabis. Patent US6630507 
"Cannabinoids as antioxidants and neuroprotectants" verstrekt in oktober 2003.  

1.4 Illegaal  

Doordat cannabis nog steeds officieel verboden is en binnen defensie is er een sero tolerance beleid 
ben ik hier goed over gaan nadenken, omdat ik hier niet over durfde te praten dat dit mij helpt. Ten 
eerste ben ik toen serieuze onderzoeken gaan lezen over de werking en deze zijn er. Ik heb ook 
lezingen bijgewoond van de Amerikaanse dr. Uma Dhanabalan die al 7 jaar met haar onderzoek bezig 
is. Er is natuurlijk niet voor niets wereldwijd medicinale cannabis te verkrijgen en vanaf 2003 
produceert Bedrocan bv al legale medicinale wiet en heeft daar een monopolie positie in. Cannabis 
wordt al eeuwen gebruikt. Door mijn achtergrond ben ik nooit naar een dokter gegaan met de vraag 
kan ik medicinale cannabis voorgeschreven krijgen het blijven toch ‘’drugs’’ voor een defensie arts. 
En ben daardoor gewoon naar een coffeeshop gegaan .Het blijft voor een Nederlander ook een 
rare/grote stap hiervoor naar de dokter te moeten gaan terwijl wij coffeeshops hebben. Elke keer 
weer als ik daar binnen stap heb ik het idee dat ik iets illegaals doe en daardoor de baan die ik ooit 
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heb gehad had kunnen verliezen. Ben me daardoor ook gaan inlezen in het huidige 
achterdeur/gedoogbeleid. En als leek blijft het toch heel raar dat het in Nederland legaal verkocht 
mag worden, maar dat de inkoop via de achterdeur komt en illegaal is. Dit moet en kan namelijk 
anders. Als ik nu zie wat er in de wereld aan de hand is in deze en zoveel landen zo veel 
vooruitstrevender zijn dan wij nu terwijl Nederland de voorloper hierin is geweest en eigenlijk alle 
kennis die andere landen nu hebben van ons afkomstig is en wij het tolerantste land ter wereld 
hierin waren met onze coffeeshops en nu zo achterlopen. Tijdens de conferentie zoveel mensen in 
de cannabis industrie uit verschillende landen ontmoet met allemaal een eigen verhaal waardoor ze 
zijn begonnen en hoe raar zij het vonden dat wij als Nederlanders het zo slecht hebben geregeld 
terwijl wij al 40 jaar verkooppunten hebben, We moeten van de achterdeur de voordeur maken 
waarin veel landen ons nu voor zijn, maar wij kunnen weer een voorbeeld worden voor de wereld, 
omdat wij zowel de inkoop als verkoop legaal (gedogen) moet maken. En zo kunnen we zorgen dat 
de klanten van onze coffeeshops een goed product kunnen kopen zonder pesticiden, zware metalen 
etc. Dat is de Nederlandse staat toch verplicht aan de 190 000 dagelijkse en 500000 maandelijkse 
gebruikers die nu niet weten wat zij binnen krijgen.  Terwijl de voedingsmiddelen industrie verplicht 
is om op alles een label te hebben met ingrediënten.  

2.1 Huidig beleid  

Ons huidige beleid is niet meer van nu. Nederland is ooit zo’n voorloper geweest met zijn kennis over 
cannabis en onze coffeeshops en het gedoogbeleid. Daarom is ons gebruik in Europa en wereldwijd 
niet zo hoog als in veel andere landen. Vroeger waren wij om ons beleid eigenlijk het lachertje van de 
wereld. De Amerikanen kennen Amsterdam alleen maar om de coffeeshops en ons red light district. 
Tegenwoordig heeft zelfs conservatief Amerika stappen genomen tot legalisatie van cannabis 
genomen (26 staten zijn al zover). En in canada zijn ze bijna zover om zowel medicinaal als recreatief 
gebruik volledig te legaliseren. Wij moeten gaan stoppen met ons kop in het zand steken beleid. Ik 
denk toch echt dat we van de afgelopen 40 jaar hebben geleerd dat cannabis er is binnen onze 
samenleving en niet meer weggaat. Het moet toch duidelijk zijn dat wij het moeten gaan reguleren 
zodat er geen grijs/zwart circuit meer is en wij de criminaliteit kunnen uitbannen en hier meer zicht 
op hebben. Dat wij nou jaren geleden een lachertje waren, maar laten we het gezegde wie het ‘laatst 
lacht ,lacht het hardst’ er dan maar bij halen. Het kan toch niet zo zijn dat alle andere landen nu een 
veel betere controle hebben, minder criminaliteit en meer inkomsten hebben door dat ze 
belastingen heffen en wij hierin achterblijven als voorloper. Uiteindelijk is de staat verantwoordelijk 
voor wat er verkocht wordt in de shops. Waar nu totaal geen zicht op is.  

2.2 Initiatief wetsvoorstel  

Ik ben erg blij toen ik las over het huidige initiatief wetsvoorstel van Vera Bergkamp van D’66. 
Wetsvoorstel gesloten coffeeshopkring, regulering voor- en achterdeur van coffeeshops. Regulering 
door de gesloten coffeeshopkring kan positief zijn doordat het achterdeur beleid er dan niet meer is 
en het een stap vooruit is naar regulering. Waardoor er dus veel meer controle is over wat er 
verkocht wordt dus uiteindelijk ook beter voor de volksgezondheid en kan er eindelijk een 
belastingheffing plaatsvinden. Wat goed is voor de Nederlandse staat, omdat er nu al wordt gezegd 
dat we 260 miljoen euro minimaal jaarlijks mislopen. Het nieuwe wetsvoorstel is echt een stap 
vooruit. Het gedoogbeleid is zeker niet meer van nu en het woord gedogen in een beleid is eigenlijk 
toch echt te raar voor woorden dat zoiets gebeurt. In de van Dale staat achter het woord gedogen: 
onder bepaalde omstandigheden toelaten wat wettelijke verboden is: drugsgebruik gedogen. Lees 
deze zin nog een paar keer en het wordt elke keer vreemder dat gedogen überhaupt mag?! Gedogen 
is niet duidelijk en daarom is een nieuwe wet nodig en moeten we stoppen met het gedoogbeleid en 
zullen we grotendeels af zijn van een groot deel van de criminaliteit wat indirect door het 
gedoogbeleid komt. Het idee van een gesloten coffeeshopkring vind ik echt super goed. Er zou dan 
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ook veel beter zijn, want dan kan er eigenlijk voor het eerst worden gemonitord wat er verkocht 
wordt. Er is nu natuurlijk helemaal geen kijk op. Als het echt via het seed to sale systeem zo als er nu 
in Amerika wordt gewerkt, gewerkt gaat worden dan kan het een hele goed kans van slagen hebben 
om te monitoren, reguleren en controleren. We weten dan beter wat er verkocht wordt in de 
coffeeshops. En zou je zeggen dat het een hele goede stap vooruit is naar de toekomst.  

2.3 Nadelen wetsvoorstel gesloten coffeeshopkring  

Na het wetsvoorstel en de bij behorende Kamervragen erover gelezen te hebben vind ik het erg goed 
dat er eindelijk wat gaande is en er eindelijk een einde komt aan het huidige gedoogbeleid. Hoe 
graag ik ook wil dat er iets gaat gebeuren zie ik ook wel waar de tegenstanders van het initiatief 
voorstel bang voor zijn. Ik denk dat de nadelen van het voorstel of niet zo zeer nadelen want deze 
zijn er nu al , maar misschien beter gezegd denk ik niet dat de daling die verwacht wordt van de 
huidige criminaliteit die eromheen hangt er ook komt. Doordat er in het wetsvoorstel een 
overproductie bij de kwekerijen kan zijn kan er toch weer gesjoemeld mee worden. En zo wat als 
legale wiet is begonnen weer in het illegale circuit belanden. Dan zullen we de rare situatie krijgen 
wat door de voordeur naar binnen komt door de achterdeur alsnog verdwijnt. Ook vraag ik me af 
hoe het dan gaat met deze vergunde kwekerijen moeten deze hun eigen beveiliging gaan doen of 
komt dit uiteindelijk toch weer neer op onze nationale politie. Ik heb in een onderzoek van Trimbos 
gelezen dat de criminaliteit rondom drugs de Nederlandse staat ons rond de 160 miljoen kost. Ik 
begrijp best dat dit bedrag om laag zou gaan, maar denk toch dat het voor de politie een extra zware 
taak wordt deze nieuwe kwekerijen. Het is niet voor niets dat alle 25 werknemers van het tot nu toe 
enige legale bedrijf in medicinale cannabis Bedrocan een geheimhouding plicht hebben en er niet 
over mogen praten waar ze zitten. En dan is er alsnog al meerdere keren ingebroken. Dan lijkt het me 
als er meerdere van dit soort legale kwekerijen komen op verschillende plekken in Nederland dat dit 
toch regelrechte targets zijn voor overvallen door criminelen organisaties. En op wie komt dit dan 
weer neer op onze Nationale Politie. Ik wil natuurlijk niet het hele idee in de grond boren, want ik 
vind uiteindelijk ook dat er wat moet gaan gebeuren qua legalisatie en ik geloof daarin zeer zeker in 
monitoren, reguleren en controleren.  

3.1 De oplossing achterdeurbeleid/ gedoogbeleid  

Na het inlezen in het huidige wetsvoorstel gesloten coffeeshops en daardoor alle punten die ik in 2.1 
tot en met 2.3 heb benoemd heb ik de oplossing gevonden ook voor alle nadelen die worden gezien 
door de tegenstanders van de nieuwe initiatief wet. Deze oplossing heb ook ik nog nergens gelezen 
dat deze tot de mogelijkheden hoort en lijkt mij veel logischer. Een belangrijke hierin is wetsartikel 
19 en 20. Deze betreffen de verplichting vooraf een raming te verstrekken van de behoefte en de 
productie en achteraf statistische gegevens bij invoer moet volgens artikel 20 overeen stemmen met 
de raming.  

Mijn idee is dat wij niet de productie in eigen land gaan doen, maar het product wat al in een ander 
land (Jamaica) legaal wordt verbouwt gaan importeren naar ons land. En zo kunnen wij precies 
vooraf een raming maken en kunnen wij vooraf al controleren wat er binnen komt. En dat zal dan 
niks meer of minder zijn dan dat er daadwerkelijk wordt afgesproken. Er kan geen gram verdwijnen 
het criminelen circuit in omdat alles daadwerkelijk al geteld en geregistreerd is. In de toekomst zou je 
al kunnen weten hoeveel de totale behoefte is. Dat kunnen importeren en kunnen verkopen aan de 
coffeeshops. Overzichtelijker kan het eigenlijk niet.  
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3.2 Legaal verbouwen in Jamaica  

In Jamaica zijn er aantal grote maar ook kleinere bedrijven die sinds september 2015 legaal cannabis 
mogen verbouwen en hier een vergunning voor hebben gekregen.  De overkoepelende organisatie 
die zicht houdt op de werkwijze is de Ganja Growers and Producers Association.  De CLA (Cannabis 
Licencing Authority) geven de vergunningen af en werken met meerdere vergunningen in een supply 
chain. Binnen deze supply chain is elke licentiehouder verplicht alleen transacties te verrichten met 
andere vergunning houders. Als een verwerker een product wil verkopen, dan moet hij cannabis van 
een erkende cultivator verwerven en dan door een erkend transporteur laten vervoeren. Alleen 
iemand met een licentie voor verkoop mag de cannabis verkopen. Jamaica is onlangs met deze vorm 
van legalisatie begonnen. Wij hebben op Canex gesproken met ambtenaren van de CLA (Cannabis 
Licencing Authority) en zijn een overeenkomst aangegaan met de president van de Ganja Growers 
and Producers Association dat zodra deze pilot gaat draaien wij de eerste 5 jaar de enige zijn waar zij 
mee samenwerken. Jamaica ziet in dat zij in deze aankomende paar jaar in deze global business 
moeten instappen en zien hun toekomst niet meer in suiker of bauxiet exporteren, maar geloven wel 
in deze tegenwoordig miljarden industrie die langzaam een groot deel van de wereld legaal aan het 
veroveren is. Jamaica heeft het ideale klimaat voor een plant om te groeien het is er de juiste 
warmte en het is er 12 uur licht overdag en 12 uur donker in de nacht. Dit is alles wat een plant nodig 
heeft en hoeft er weinig kunstmatigs aan te pas te komen. Waarom alleen in kassen nabootsen als 
we het in de natuur ook kunnen doen. In de wereld van nu kennen we eigenlijk nog maar weinig 
grenzen dus waarom denken wij dan niet zonder grenzen en bekijken het buiten onze eigen kleine 
landje. Iets wat in onze VOC dagen heel normaal was.  

ITAL GROWING is de werkwijze waarmee de rastafaris zijn begonnen. Ital komt van het engelse 
woord vital. Het algemeen uitgangspunt van de Rastafari-overtuigingen is dat wat je tot je neemt je 
levenslust moet verbeteren in plaats van het te verminderen. Het algemene principe is dat alles wat 
je verbouwt natuurlijk moet zijn en zuiver van de aarde moet komen. Wat voor voedsel geldt en voor 
cannabis is dat het niet chemisch gemodificeerd mag zijn, geen kunstmatige geur, kleur of 
smaakstoffen mag bevatten, geen pesticiden of zware metalen worden er gebruikt. Eigenlijk zou dus 
alle cannabis die daar wordt verbouwt de stempel medicinale cannabis kunnen krijgen. Zij 
verbouwen op 2 manieren buiten en in kassen. Bij Ganja Growers and Producers Association zijn 
kleine en grote boeren bij aangesloten, maar wij zijn juist deze partnership aangegaan, omdat ook 
een aantal kleinere boeren en rastafari’s hierbij zijn aangesloten. Door deze samenwerking en ons 
plan kunnen wij samen met deze boeren zorgen dat Jamaica uit de armoede komt. Ook hebben wij 
contact met een groot bedrijf die in Jamaica (Tropican Jamaica)zit en die een tak  heeft in Canada 
(R&D Pharma). Zij zullen per batch 3 aparte testen doen bij een 3de partij een onafhankelijke 
laboratorium. Zij verbouwen biologisch in kassen, buiten en in kassen met synthetisch fertilisatie en 
buiten met synthetische fertilisatie. Ze zijn ook bezig met een trial met alleen water gevoede 
cannabis en cocoswater gevoede planten. Zij verbouwen met 3 types  1. No-till op een natuurlijke 
manier biologisch verbouwen met thee compost toegevoegd 2. Wicked Wendys-lijn van biologische 
vloeistoffen 3. Een mix van compost, emulsies, bananen as natuurlijke zuren en suikers. 

3.3 Niks anders dan Tabak  

Omdat dit hele plan nog in de kinderschoenen staat kan alles nog door de Nederlandse staat worden 
vastgelegd en bepaalt. Wij willen verschillende soorten in Jamaica laten maken met verschillende 
soorten gehaltes THC ,CBD en CBN. De Nederlandse eisen voor medicinale cannabis zijn geen of in 
lage mate bestrijdingsmiddelen, zware metalen, schimmels, bacteriën, chemicaliën en 
oplosmiddelen. Dit willen wij ook voor de recreatieve cannabis die er speciaal voor ons verbouwt zou 
gaan worden in Jamaica. Een soort biologische Cannabis die zonder slechte bestrijdingsmiddelen 
wordt verbouwt, zodat het voor zowel de mensen die het roken als voor de mensen die het 
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verbouwen niet slecht is voor de gezondheid. Het idee is om het daar al te laten verpakken in 
verpakkingen van 1 en 2.2 gram zoals besproken is in het initiatief wetsvoorstel. Wij zetten op deze 
verpakkingen alle exacte hoogtes van de gehaltes THC en CBD en andere stoffen, waarschuwingen 
via symbolen, leeftijd aanduiding en andere manieren om het gebruik af te schrikken zoals nu 
gebeurt op pakjes sigaretten.  

Voordat dit alles zou gebeuren zouden we elke keer van elke van de soorten samples laten testen in 
een Jamaicaans en een Nederlands laboratorium ter controle, zodat wij alle eerder genoemde 
gehaltes van stoffen en waarschuwingen op de verpakkingen kunnen laten drukken. Hoe fijn zou het 
zijn als je precies weet wat je rookt en wat er exact inzit en er geen stoffen in zitten die slecht zijn 
voor je gezondheid. Je zou toch zeggen dat het ook een recht is in ons huidige gedoogbeleid en in 
onze mensenrechten?! Wat is cannabis nou eigenlijk anders dan tabak en alcohol?! Als we dit nu 
gelijk zouden kunnen trekken zouden we dus net zoals er in Canada gaat gebeuren accijns kunnen 
gaan heffen op de cannabis en dit doormiddel van de hoogte van de concentratie THC, zoals er nu 
accijns zijn op tabak en via de alcohol percentages in drank.  

3.4 Export , Import  

Voor de export daar zal er dus al controle uitgevoerd worden wat er het land uitgaat en voor de 
import in Nederland. Er zal dus een dubbele controle zijn zowel voor het product zelf als voor de 
hoeveelheid van het product wat het land inkomt. De Nederlandse staat kan zo exact monitoren 
welke hoeveelheden van wat er wordt geïmporteerd. En gaan wij het via een 
distributiecentrum/groothandel via de gesloten coffeeshop kring distribueren. Alles kan via barcodes 
en ons software systeem worden herleid.  

3.5 Geen of kleine juridische belemmeringen  

Dan zou er nog een punt zijn dat dit alles over recreatief gebruik gaat en niet alleen het medicinale. 
Daarover heb ik gelezen dat dit niet een heel grote barrière is ook niet in het internationale recht. 
Onderzoek in het internationaal recht heeft uitgewezen dat er positief wordt gekeken naar het 
recreatief gebruikt. Er wordt zelfs gesproken in de internationale mensenrechten. Ook ben ik gestuit 
op een onderzoek van M.C.J. Teurlings & P.D.A. Cohen uit 2005 via het centrum van drugsonderzoek 
Cedro. Dat het regelen van de achterdeur van coffeeshops wel degelijk mogelijk is en zelfs het 
internationale verdrag Enkelvoudige Verdrag inzake verdovende middelen (1961) met protocol 
(1972) een uitweg biedt. Daarin staat de bepaling van artikel 30, tweede lid onder b, onder i. dat 
slechts op geneeskundig voorschrift mag worden afgeleverd is geen belemmering; het huidige 
coffeeshopbeleid heeft daarvoor juist een prima oplossing gevonden door strafbaar te stellen, maar 
tegelijkertijd te gedogen. Artikel 33 lijkt een belemmering, maar is dat niet: artikel 3 van de wet 
verbiedt wel het verkopen, maar niet het kopen van middelen op lijst 2. Dit impliceert dat als de 
groothandel een vergunning heeft, de handel tussen groothandel en coffeeshop legaal is.  

Voor een uitgebreide analyse over de regelgeving heb ik het onderzoek als bijlage bijgevoegd.  

4. Business plan/model 

Wij hoeven het wiel niet opnieuw uit te vinden maar kunnen wat nu in Amerika is uitgevonden gaan 
verbeteren. Ook in Jamaica werken ze met het seed to sale tracking systeem, zodat wij in Nederland 
precies kunnen achterhalen vanuit welke plant wat komt en hoeveel er aan gehalte van bepaalde 
stoffen inzit. We kunnen registeren waar het product vandaan komt, wat het precies is hoe en waar 
en wanneer het verwerkt is en uiteindelijk via het inventory tracking system waar het naar toe gaat. 
Omdat er door de nieuwe wet een gesloten coffeeshop kring zou gaan bestaan is stap 1 er al voor 
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ons, omdat Nederland het enige land is waar de coffeeshops al bestaan is ons idee makkelijk uit te 
voeren. Wij worden de groothandel waar de coffeeshops legaal hun waar kunnen kopen. Het enige 
wat wij gaan doen is een waterdicht systeem opzetten doormiddel van tracking en pasjes voor de 
coffeeshops zo creëren wij een waterdicht systeem waarin alles is geregistreerd. Wie er komt 
inkopen (deze personen die moeten door de coffeeshop gemachtigd zijn). Wij registreren wat, 
wanneer en hoeveel er wordt afgenomen etc. etc. Wij kunnen exact aantonen hoeveel er 
geproduceerd wordt en welke soorten dat zijn, er zal nooit meer dan dat is toegestaan of wat 
gemonitord kan worden Nederland in komen. Het dilemma wat er met een eventueel overschot zou 
gaan gebeuren is er niet, want dat komt dan gewoon het land niet in. En wat het land niet binnen 
komt kan ook niet in de verkeerde handen vallen, zodat het in het zwarte circuit beland.  

Amerika werkt met 4 en Jamaica met 7 vergunningen zoals: Teelt, verkoop, verwerking en het testen 
van cannabis in laboratoria. Vanaf 2018 zal 21% van de Amerikaanse bevolking toegang hebben tot 
legale cannabis voor recreatief gebruik (op dezelfde manier als alcohol gereguleerd) en commercieel 
verkocht.   

In mijn plan hebben we alleen de verkoop ( wat al in Nederland bestaat, omdat wij de coffeeshop 
cultuur al hebben), het testen van de cannabis via een erkent laboratorium (bedrocan bv werkt al 
met deze laboratoria) en deels de verwerking in Nederland (transport). Bijgevoegd het volledige 
BOTEC rapport (onderzoek van Jamaica). 

Bij ons begint het proces van Teelt in Jamaica waar ook de verdere verwerking van het product zal 
plaatsvinden. Wij zouden het transport doen vanuit Jamaica ,via een waarde transport vanaf het 
vliegveld in Nederland of haven rechtstreeks richting de groothandel. Wij zouden dan een 
transportvergunning nodig hebben en gaan werken met een vrachtbrief die gegenereerd is door het 
inventory tracking systeem. Hierdoor is van te voren al duidelijk welke route de vracht gaat rijden. 
Door gps tracking zal de vervoerder er niet van kunnen af wijken. Als dat wel zou gebeuren zou dit 
allemaal door dit systeem zichtbaar zijn en geregistreerd worden. En kan men precies zien waar de 
chauffeur eventueel gestopt is.  

Het makkelijkste model in onze bedrijfsvoering en mijn ziens het snelst juridisch te realiseren zal dus 
zijn de import vanuit Jamaica , het waarde transport van het vliegveld of haven rechtstreeks naar het 
distributiecentrum/groothandel, waar vanuit daar de aangesloten coffeeshops zelf hun 
geregistreerde cannabis die zij al besteld hadden in verschillende soorten kunnen kopen.  

De 2de optie zou zijn dat de aangesloten coffeeshops online bij ons bestellen en wij zelf het waarde 
transport regelen vanuit het distributie centrum in Nederland. Voor ons zou dit een optie voor de 
lange termijn kunnen zijn , maar in de opstart/ pilot fase zouden wij eerder gaan voor de eerste 
optie. Kan me wel voorstellen dat optie 2 het veiligst en het meest waterdicht is. Eventueel zou er 
een 2de bedrijf door het BMC aangewezen kunnen worden die de vergunning krijgen om dit transport 
te gaan doen.  
 
Ons business plan is begonnen uit een ideaal. Het ideaal om te zorgen dat alle gebruikers een 
biologisch product kunnen gebruiken. Dit product willen wij overigens niet promoten , maar dit 
product is er al en bijna 40 jaar wordt dit verkocht. Wij willen alleen dat er een goed product wordt 
verkocht. Toen we bezig waren met het oplossen van ons ideaal en wij bij Jamaica terecht kwamen 
vielen er twee idealen op z’n plek.. Twee grondleggers zouden we kunnen zeggen wat betreft 
cannabis kunnen samen een afzonderlijk probleem oplossen. Nederland heeft eindelijk een 
gecontroleerd biologisch legaal product en Jamaica kan daardoor een volledige industrie hierom 
heen bouwen waardoor het land eindelijk meer werkgelegenheid heeft en geldinkomsten. 
 



 10

Tevens gaan wij met ons bedrijf wat doen voor de problematische gebruiker. In 2007-2009 is in het 
NEMESIS onderzoek bekeken hoeveel mensen aan cannabis verslaafd zijn. Het aantal wordt geschat 
op 29300 mensen ofwel 0,3% van de bevolking tussen 18 en 64 jaar. Dat zou betekenen als er 
190000 dagelijkse gebruikers zijn waarvan er gezegd wordt dat 29300 verslaafd is dat 1,5% hiervan 
een probleemgeval is en in de verslavingszorg terecht komt. Daarom gaan wij minstens 1,5% van de 
opbrengst van het product dat wij verkopen via onze stichting doneren aan de verslavingszorg in 
Nederland, zodat zij meer kunnen doen aan voorlichting over verslavingen en de bestrijding daarvan. 
Ook willen wij dat er meer te lezen is over de werking en het misbruik van cannabis in de 
coffeeshops. En gaan wij zelf de coffeeshops voorlichtingen geven over de producten die zij 
verkopen, zodat zij meer weten over het product en daardoor hun klanten veel beter kunnen 
inlichten over het product en de voor en nadelen ervan. 
 

 
 
5. Medicinale Cannabis  
 
Ik lees in verschillende onderzoeken dat er in Nederland en in de rest van Europa eigenlijk een te lage 
productie is van medicinale cannabis en bedrocan bv deze productie niet aankan. En reist bedrocan 
bv nu al de wereld rond om te kijken vanuit en naar welke landen zij kunnen importeren en 
exporteren. Het blijft mij verbazen dat zij al meer dan 15 jaar een monopolie positie hebben dat dat 
kan en mag in Nederland. 
 In Jamaica zijn ze zich juist op deze medicinale markt gaan richten, omdat wij kunnen gaan 
produceren in Jamaica hoe wij willen en wat de eisen ook zijn. Zouden wij ook aan dit tekort wat 
willen gaan doen. De medicinale cannabis zou men makkelijker moeten kunnen verkrijgen in 
Nederland. Onze coffeeshops zijn al specialistische shops en het zou erg logisch zijn als zij ook de 
medicinale kennis in huis hebben. Het enige verschil tussen onze recreatieve en medicinale wiet zou 
het verschil zijn in de hoogtes THC en CBD. Bij de recreatieve wiet zullen de gehaltes THC wat hoger 
zijn en bij de medicinale wiet de CBD gehaltes. In veel onderzoeken is al bewezen dat de stof CBD wel 
degelijk voor meerdere aandoeningen wat doet. Dit geeft zelfs het KWF aan. En vanaf juni 2018 is er 
in Amerika een door de FDA goedgekeurd medicijn voor twee soorten kinder epileptie. 
Alleen al naar Duitsland wordt 700 kg aan medicinale cannabis geëxporteerd wat door 
de basisverzekering wordt vergoed. Wij zouden dus een koploper kunnen zijn om uiteindelijk de 
oplossing te presenteren voor het gehele Europese softdrugs ‘probleem’. Het is niet voor niets dat 
zoveel landen zoekende zijn naar een oplossing. Spanje met z’n social clubs en verder Duitsland , 
Frankrijk en Tsjechië die ook zoekende zijn naar regulering. Ik begrijp wel dat de oplossing voor deze 
landen wat moelijker is dan voor ons eigen land is, omdat wij de coffeeshops en het gedoogbeleid al 
sinds 1970 hebben.  
Voor de duidelijkheid is er eigenlijk geen verschil tussen medicinale en recreatieve cannabis behalve 
dat het groeiproces van medicinale cannabis strenge regels heeft en er überhaupt zicht op is. Bij 
sommige soorten medicinale cannabis is er een hogere CBD waarde, maar deze waardes worden niet 
gecondoleerd onder de recreatieve gebruikers dus men weet het niet. En is de term medicinale 
cannabis voor de rest van de wereld het magische woord voor legaal gebruik iets wat wij allang 
voorbij zijn. Alle cannabis die wij uit Jamaica kunnen importeren is ‘medicinaal’. 
 
6. Geschiedenis, ontwikkelingshulp en EPA verdrag 
 
Sinds 1962 is Jamaica onafhankelijk.  Voor deze tijd is er een lange geschiedenis van slavernij en 
kolonisatie. Hierdoor heeft het land dat rijk is aan bauxiet , suikerriet en koffie moeite om politiek en 
economisch gezien voortvarend te worden. In het tijdperk van De Uyl hebben wij door ons linkse 
politiek van 1987 tot 1980 100 miljoen euro overgemaakt aan leningen waar wij uiteindelijk toen niet 
wisten wat daar mee is gebeurt. Van dit geld is voor 1991 33% terugbetaald. En is het land nu nog 
bezig verschillende leningen terug te betalen waardoor het erg moeilijk is om te groeien. De vraag 
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zou altijd gesteld kunnen worden hoe dit komt?! En bij wie de schuld ligt?! Een land dat vanaf 650 te 
maken heeft gehad met slavernij en pas vanaf 1962 onafhankelijk?!  Alhoewel de werkeloosheid 
daalde van 30% in 1987 tot 16,3% in 2013 zie je dat er geen stabiliteit is want in 2003 was het 14,8%. 
De economische groei in 2013 bedroeg 0,13% 16,5% van de Jamaicaanse gezinnen leeft beneden de 
armoedegrens.  
 
Economische Partnerschapsovereenkomst tussen de CARIFORUM-staten, enerzijds, en de Europese 
Gemeenschap en haar lidstaten, anderzijds, Bridgetown, 15-10-2008[Regeling wordt (deels) voorlopig 
toegepast per 29-12-2008.] Economische Partnerschapsovereenkomst tussen de CARIFORUM-staten, 
enerzijds, en de Europese Gemeenschap en haar lidstaten, anderzijds, Bridgetown, 15-10-2008 
 
Een EPA verdrag zijn wij aangegaan met de noodzaak de economische, culturele en sociale ontwikkeling van de 
Cariforumstaten te bevorderen, teneinde een bijdrage te leveren tot vrede en veiligheid en een stabiel en 
democratisch politiek klimaat te stimuleren. Gezien het belang dat zij hechten aan de op internationaal vlak 
overeengekomen ontwikkelingsdoelstellingen en aan de millennium doelstellingen voor ontwikkeling van de 
VN. Zich bewust van de noodzaak de economische en sociale ontwikkeling van hun bevolking te bevorderen op 
een wijze die verenigbaar is met een duurzame ontwikkeling door inachtneming van de fundamentele 
arbeidsrechten in overeenstemming met hun verbintenissen in het kader van de internationale arbeidsorganisaties 
en door bescherming van het milieu in overeenstemming met de verklaring van Johannesburg van 2002. 
Vastbesloten samen te werken om de doelstellingen van de Overeenkomst van Cotonou, waaronder de uitroeiing 
van armoede, duurzame ontwikkeling en de geleidelijke integratie van de staten in Afrika, het Caribisch gebied 
en de Stille Oceaan (ACS-staten) in de wereld economie, te verwezenlijken. 
 
Ontwikkelingshulp hebben wij in de vorm van geld gegeven in de jaren 80 dit is niet goed terecht gekomen en 
zijn zij eigenlijk niet verder meegekomen. Ik denk dat ontwikkelingshulp in de vorm van geld een achterhaald 
iets is en zien we nu na jaren geld geven aan verschillende derde wereld landen dat zij er niet verder mee komen. 
Als wij zorgen dat er werk is en de landen zich zelf daardoor kunnen redden dan is het hulp dat hun niet tijdelijk 
helpt, maar ook in de toekomst. Door ons plan zullen kleine en grote boeren werk hebben en kunnen zij weer 
mensen aannemen om hun te helpen bij het verbouwen etc. van de cannabis, omdat wij het verpakt en al naar 
Nederland willen laten zal hier ook werkgelegenheid in komen. 
  

 
 
7. Samenvatting  
 
Ik ben een 34 jarige man die zich in 15 jaar tijd bij defensie heeft opgewerkt en jarenlang bij de 
Special Forces heeft gewerkt. Door een ernstige blessure en de gebeurtenissen erna is er bij mij 
PTSS  geconstateerd en ben daardoor een artikel 4 en dienstongeschikt verklaard. Hierdoor ben ik 
tijdens dit lange proces zelf onderzoek gaan doen en bij Cannabis uitgekomen wat mij erg helpt bij 
mijn zoektocht om mijn PTSS te overwinnen. Tijdens mijn zoektocht ben ik me gaan inlezen in het 
huidige beleid. En begrijp dat de weg naar legalisatie een lange weg is, omdat het een grote stap is 
voor een klein landje wat Nederland is in de wereld. Ik zou voor Nederland willen dat de criminaliteit 
hierom heen daalt en dat de Nederlandse overheid na al deze jaren van gedoogbeleid een waterdicht 
beleid kan creëren waar de Nederlandse staat financieel beter van wordt d.m.v. accijns en er minder 
geld hoeft te worden uitgegeven voor de bestrijding van illegale kwekerijen. En wij de onderzochte 
daling van € 24.6 miljoen werkelijkheid kunnen maken. Ook zou ik willen dat iedere cannabis 
gebruiker een product kan roken zonder zware chemicaliën, pesticide etc. Etc. Mijn gedachte 
hierachter is dat ook al is het een gedoogbeleid het toch niet zo kan zijn dat de volksgezondheid door 
de vingers wordt gezien.   
Door lang onderzoek ben ik terecht gekomen in Jamaica. Dit omdat Jamaica sinds april 2015 zijn wet 
heeft veranderd en de weg van legalisatie is ingeslagen. Zij zien een nieuwe internationale markt die 
zich binnen de komende aantal jaren zal gaan uitbreiden en zij hopen hier een serieuze speler in te 
gaan worden. Wij hebben contacten gelegd met de president van de Ganja Growers and Producers 
Association en hebben met hem een overeenkomst dat wanneer de tijd er rijp voor is wij een 
partnership hebben. Ital growing zo heet de organische groeiwijze hoe zij cannabis verbouwen. In 
Nederland zou dit gezien worden als medicinale cannabis. Jamaica ziet hier in een grote kans om een 

http://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBV0003118&z=2008-12-29&g=2008-12-29
http://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBV0003118&z=2008-12-29&g=2008-12-29
http://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBV0003118&z=2008-12-29&g=2008-12-29
http://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBV0003118&z=2008-12-29&g=2008-12-29
http://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBV0003118&z=2008-12-29&g=2008-12-29


 12

welvarender land te worden en ik hoop hier door mijn plan aan bij te dragen. Daarom dacht ik 
waarom wordt er alleen gesproken over vergunningen uitgeven aan legale kwekerijen in Nederland. 
We zijn een kleine land en deze kwekerijen zullen weer nieuwe problemen gaan creëren.  
Ik zou graag 5 jaar de tijd krijgen om te bewijzen in een pilot dat mijn plan werkt. En in Jamaica een 
hoogwaardig Nederlands/Jamaicaans product laten produceren die wij  exporteren naar 
Nederland. Van deze nieuwe producten kunnen de eisen nog helemaal voor worden vastgelegd in 
een beleid. Mijn businessplan is heel simpel in Jamaica wordt het product gekweekt, in een 
laboratorium gecheckt, verpakt in verpakkingen van 1, 2,2 of 5 gram waar waarschuwingen opstaan 
via symbolen en de hoogtes van de gehaltes stoffen die de cannabis bevat. Er wordt exact 
aangegeven wat er geïmporteerd gaat worden en dat kan dan in Nederland makkelijk gecontroleerd 
worden via het systeem dat wij hiervoor ontwikkeld hebben. Zodra het product in Nederland 
aankomt zal het via een beveiligd waarde transport naar ons distributiecentrum/groothandel worden 
gebracht. Hier zullen wij het opbergen in een kluis waar een aantal mensen voor gemachtigd zijn om 
deze open te maken. Wij zullen alleen producten verkopen aan leden van de gesloten coffeeshop 
kring. Deze coffeeshops zullen zich bij ons in het systeem moeten inschrijven en krijgen een pasje. Zij 
mogen maximaal twee mensen machtigen die via hun pasje bij ons kunnen inkopen. Wij registeren 
wie dat zijn en wat zij exact inkopen. Doordat alles wordt geregistreerd is het voor de Nederlandse 
regering makkelijk te monitoren en te controleren en nog makkelijker voor de belastingdienst om 
accijns of andere soorten belastingen te heffen. Mijn ziens zijn zo de problemen die men ziet in de 
initiatief wet opgelost. En kan de daling van 24,6 miljoen euro aan nationale politie kosten omtrent 
het probleem rondom softdrugs gerealiseerd worden. Het probleem van overschot zal er niet 
zijn. Want wat er wordt geïmporteerd zal ook worden verkocht.  De Christen Unie zal zijn 
waarschuwingen op de verpakkingen krijgen en zal zich ook geen ‘drugshandelaar’ voelen want in 
principe houdt Nederland zijn ‘handen schoon’ alleen kunnen we nu wel alles monitoren en 
controleren en zullen we met het geld wat er wordt verdiend goede dingen kunnen doen. Nog even 
nadrukkelijk voor de tegenstanders zoals de Christen Unie  en het CDA: Wij boren geen nieuwe markt 
aan deze markt bestaat er al sinds de jaren ’80! We gaan nu alleen zorgen dat niet de criminelen de 
markt vervuilen met een slecht product waar zij zich illegaal mee verrijken. We hebben zo op een 
simpele manier ons probleem eindelijk opgelost. We kunnen vandaag de dag niet om het punt 
softdrugs heen! En moet het toch klaar zijn met ons hypocriete beleid. Het is het best om deze markt 
exact te kunnen monitoren, controleren en reguleren. In plaats onze kop in het zand te steken en wij 
(Nederland) op een manier de boot missen in deze nieuwe Global Industy. Terwijl de rest van de 
wereld Cannabis als medicijn aan het verkopen is en er miljarden in omgaan moeten wij Nederland 
er toch in ieder geval een betere controle ophebben. Wij zijn een zorgstaat dus moeten wij ook voor 
de 190000 dagelijkse gebruikers zorgen dat zij een groen product kunnen kopen. Door het plan dat 
wij hebben om een deel van onze inkomsten te doneren kunnen wij wat doen voor de 1,5% van de 
gebruikers die probleemgevallen zijn en in de verslavingszorg terecht komen. Wij zijn voor een groen 
product voor de gebruikers die er al zijn, voor preventie en educatie. Als er meer educatie is in de 
coffeeshops en elders zullen er ook minder probleemgevallen in de toekomst bij komen. 
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8. Literatuurlijst en bijlage van onderzoeken op het internet  

Onderzoek  

https://assets.trimbos.nl/docs/088c4496-ca0c-49a7-af1c-a50be922f5b1.pdf  

Kerncijfers drugsgebruik 2014 - assets.trimbos.nl  

https://www.eerstekamer.nl/behandeling/20170530/voorlopig_verslag_2/document3/f=/vkenq8esjmxn.pdf  

Eerste Kamer der Staten-Generaal 1  

www.eerstekamer.nl  

Eerste Kamer der Staten-Generaal 1 Vergaderjaar 2016–2017 34 165 Voorstel van wet van het lid 
Bergkamp tot wijziging van de Opiumwet teneinde de teelt en  

Wetsvoorstel gesloten coffeeshops  

assets.trimbos.nl  

ERRATUM De gegevens in deze fact sheet zijn afkomstig van de 
Gezondheidsenquête/Leefstijlmonitor CBS i.s.m. RIVM en Trimbos-instituut, 2014. Dit is een 
gecorrigeerde ...  

Kerncijfers drugsgebruik 2014  

https://www.cannabisbureau.nl/Media/Default/PDF/def%20A5%20bmc%20webbrochure_21641-1.pdf  

Productieproces Medicinale Cannabis  

www.cannabisbureau.nl  
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Medicinale cannabis van het BMC wordt op zeer . zorgvuldige wijze ge-kweekt door een profes- 
sioneel bedrijf. Het wordt geteeld volgens geldende  

Cannabisbureau - Kwaliteit  

Het regelen van de ‘achterdeur’ van coffeeshops. Onderzoek naar juridische belemmeringen.  

Bedrocans bv enige legale bedrijf in Nederland  

Dit is het enige Nederlandse bedrijf dat legaal wiet mag kweken... op een geheime locatie https://assets.trimbos.nl/docs/24dd30ba-464f-
4dcd-a740-20ac058d310b.pdf  
Nationale drugmonitor 2016 
Onderzoek 
wetten.nl - Regeling - Beleidsregels opiumwetontheffingen - BWBR0014570 https://assets.trimbos.nl/docs/95bec8d1-4879-4aa5-ba59-
3c4a0695bb01.pdf THC concentraties wiet etc ned. Coffeeshops  

https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2017/02/21/beantwoording-kamervragen-over-nieuw- 
onderzoek-naar-effectiviteit-medicinale-cannabis/beantwoording-kamervragen-over-nieuw-onderzoek-naar-effectiviteit-medicinale- 
cannabis.pdf  

Kamervragen D66 Vera Bergkamp  

https://www.tweedekamer.nl/downloads/document?id=03399f2f-e694-44ac-af7f-  
25c9e687d217&title=Antwoord%20op%20vragen%20van%20de%20leden%20Kooiman%20en%20Bergkamp%20over%20legal 
e%20wiettee  
lt%20als%20positieve%20mensenrechtenverplichting.pdf  

Kamervragen 2016 SP kooiman D66 Bergkamp  

https://hetccv.nl/fileadmin/Bestanden/Onderwerpen/Drugsbeleid/beantwoording-kamervragen-over-de-teelt-van-medicinale-wiet-in- 
tilburg.pdf  

Kamervragen goedkeuring telen door gemeente Tilburg  

Tilburg staat kweken medicinale cannabis toe  
Patiënt: niet genoeg aan legale mediwiet/Beantwoording Kamervragen | Medical Cannabis Supplies 
Van der Steur legt onderzoek legale wietteelt naast zich neer 
Belangrijk stuk! Burgemeesters mogen ook bepalen in het nieuw beleid.. 500 gram per coffeeshop weg .. verpakkingen van 5 gram beleid 
Tweede Kamer voor regulering wietteelt - D66 
Onderzoek aanpak drug 2014  
http://www.maatschappijenveiligheid.nl/wordpress/wp-content/uploads/2014/03/140318-ACHTERGRONDSTUDIE-DRUGSAANPAK.pdf  

500000 Nederlanders gebruiken maandelijks wiet waarvan 190000 dagelijks  
Kosten justitie 160 miljoen jaarlijks aan bestrijding  

In een kamervraag van SP en D66wordt er genoemd dat de staat 260 miljoen misloopt aan "inkomsten"  

Standpunt cannabis(olie) - KWF Kankerbestrijding  

Mr MCJ Teurling mr PDA Cohen  

https://assets.trimbos.nl/docs/cf089eb0-b227-47f5-8904-2de21eada502.pdf  
Evaluatie Nederlands drugsbeleid 2009  

Productieketen cannabis |  

Maart 2015 582 coffeeshops in Nederland 
En werden er 16 wietplantages per dag opgerold in totaal 5856 
Bedrijven bereiden zich voor op grootschalige legale wietteelt - Hortipoint  
Hoe legale wietteelt werkt 
Tweede Kamer stemt in met regulering wietteelt, maar komt het echt zover? - Politiek - Voor nieuws, achtergronden en columns Nationale 
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politie tegen legalisering omdat criminelen de kwekerijen zouden kunnen overvallen  
http://www.rivm.nl/bibliotheek/rapporten/267011001.pdf  

Kwaliteit normen medicinale cannabis  
https://www.cannabisbureau.nl/Media/Default/PDF/Aanvraagformulier%20op%20grond%20van%20de%20Opiumwet%20(BM11.01)_216 
64.pdf  

Formulier  
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artikel 
Dr. Sue Sisley, pionier in het onderzoeken van cannabis voor de 
medicinale behandeling van PTSS bij veteranen, boekt eindelijk 
vooruitgang met haar baanbrekende onderzoek. 
Dr. Sue Sisley van het Scottsdale Research Institute in Phoenix, Arizona, 
heeft zojuist een enorme overwinning gescoord, niet alleen voor haarzelf 
maar ook voor de patiënten die ze wil helpen. Haar medische onderzoek, 
waarbij cannabis wordt gebruikt om veteranen met posttraumatische 
stressstoornis (PTSS) te behandelen, boekt eindelijk vooruitgang, na vele 
valse starts en doodlopende straten. Sisley verloor in 2014 haar baan op 
de University of Arizona, slechts twee maanden na het verkrijgen van 
federale goedkeuring om een voorraad cannabis van de overheid te 
ontvangen, afkomstig van de enige overheidsboerderij in Mississippi. In 
2010 kreeg ze van de Federal Drug Administration al toestemming om het 
onderwerp te bestuderen. Sisley is vervolgens uitgegroeid tot een van de 
meest toonaangevende personen in de VS die strijdt voor meer medicinaal 
onderzoek voor de behandeling van PTSS en cannabis in het algemeen. 
Het onderzoek van Sisley is echter niet de enige die de impact van 
medicinale cannabis op deze lastige te behandelen aandoening 
onderzoekt. In Canada lanceert de University of British Columbia ook het 
eerste onderzoek van het land naar cannabis en PTSS. 
De ontwikkelingen in deze beide landen maken duidelijk dat medisch 
onderzoek razendsnel wordt opgepakt, terwijl de oorlog tegen drugs faalt, 
met name in door de overheid gefinancierde onderzoeken. Het is pas een 
jaar geleden dat Amerikaanse overheidsartsen medicinale cannabis niet 
eens mochten bespreken met hun veteranen patiënten, op dreiging van 
ontslag. 
Sisley's onderzoek wordt gefinancierd door de staat Colorado, met geld 
dat binnengehaald is door belastingen op de legale industrie in de staat en 
zal worden uitgevoerd in samenwerking met onderzoekers van de John 
Hopkins University, MAPS (de Multidisciplinary Association for Psychedelic 
Studies), de University of Pennsylvania en de University of Colorado. 
PTSS EN DE EU 

Posttraumatische stressstoornis is een aandoening waar mensen mee te 
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maken krijgen die zijn blootgesteld aan meerdere, overweldigende, 
gewelddadige gebeurtenissen en de stoornis wordt gekarakteriseerd door 
flashbacks, angst en onvermogen om te slapen. De hersenen schieten 
zogezegd in een overdrive van activiteit, wat zeer pijnlijk is voor 
patiënten. De aandoening komt veel voor bij voormalige soldaten en is, 
tenminste in de VS, een van de hoofdoorzaken van invaliditeit bij 
veteranen. Hoewel er in Europa een minder sterke strijdkreet is om 
medische hervormingen en cannabis behandelingen, omdat er wereldwijd 
minder Europeanen dienen in de strijd, is PTSS een aandoening die 
vooraan staat in het uitgevoerde pro-cannabis onderzoek. Vijf jaar 
geleden presenteerden onderzoekers uit het Duitse Bonn bijvoorbeeld 
sterk bewijs dat het medicijn de kwaliteit van leven van patiënten met 
PTSS, maar ook patiënten met chronische pijn, enorm verbeterde. 
Tegenwoordig is PTSS een aandoening waarvoor medicinale cannabis 
wordt voorgeschreven waar het legaal is. In Duitsland zal het medicijn 
vanaf volgend jaar opnieuw worden ingedeeld, zodat het wordt gedekt via 
de volksverzekering. PTSS is een van de aandoeningen die zal worden 
vergoed en 5000 patiënten (die niet allemaal aan PTSS lijden) gebruiken 
al THC, zij het in pilvorm, sprays of druppels. 
Dit is bijzonder belangrijk, gezien het overwicht van anti-legalisering 
onderzoeken in Europa, die tot eind vorige eeuw zijn uitgevoerd. Zweden 
heeft in 1987 een beroemd onderzoek uitgevoerd met 50.000 soldaten die 
ook cannabis gebruikten, om vervolgens te concluderen dat het medicijn 
leidde tot schizofrenie en psychoses. Twee onderzoeken uit de late jaren 
'90, een uit Duitsland en de ander uit Nieuw-Zeeland, kwamen tot 
dezelfde conclusie. Een op grote schaal bekendgemaakt Brits onderzoek 
uit 2011, waar tien jaar lang gegevens waren verzameld over 1923 Duitse 
tieners, concludeerde een sterk verband tussen cannabisgebruik door 
tieners en psychose. 
Dit soort onderzoeken zijn tegenwoordig, ook in Europa, ongehoord en 
worden op grote schaal in diskrediet gebracht, om een simpele reden: 
Dergelijke onderzoeken bestudeerden minderjarige proefpersonen of 
beperkten het aantal deelnemers tot personen die reeds leden aan 
ernstige psychische aandoeningen en toevallig ook de drug gebruikten en 
keken niet naar de reden waarom ze dit deden en de impact van het 
gebruik op het verlichten van de symptomen. 
Vanaf het begin van deze eeuw, hebben de meeste onderzoekers in zowel 
de Verenigde Staten als Europa geprobeerd te onderzoeken waarom 
zoveel mensen het medicijn gebruikten en hoe cannabis de symptomen, 
variërend van psychologische aandoeningen tot chronische pijn, kan 
verlichten of zelfs stoppen. In 2012 ontdekten Duitse onderzoekers aan de 
University of Cologne zelfs dat cannabis een van de meest effectieve anti-
psychotische medicijnen op de markt is, zelfs voor mensen die lijden aan 
"psychoses". Zelfs de beoordeling van bestaand onderzoek over 
cannabisgebruik van de Universiteit van Heidelberg, dat vorig jaar werd 
gepubliceerd in het Duitse tijdschrift Deutsches Ärzteblatt International, 
richtte zich op het zogeheten "recreatieve" gebruik in plaats van 
"medisch" gebruik, met de nadruk op verslavende 

http://www.cannabis-med.org/studies/ww_en_db_study_show.php?s_id=481
http://healthland.time.com/2012/05/30/marijuana-compound-treats-schizophrenia-with-few-side-effects-clinical-trial/
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persoonlijkheidskenmerken en aandoeningen. De auteurs waren slechts in 
staat vast te stellen dat slechts 9% van alle gebruikers tekenen 
vertoonden van "verslaving". 
HOE KAN CANNABIS PATIËNTEN MET PTSS HELPEN? 
Het is anekdotisch bekend dat medicinale cannabis een van de meest 
effectieve medicijnen is voor PTSS, speciaal vanwege het feit dat 
gebruikers niet kunnen overdoseren tijdens bijzonder sterke aanvallen. 
Onderzoekers geloven dat cannabis zo goed werkt bij deze groep 
patiënten omdat cannabis voorkomt dat de hersenen automatisch en 
onbewust toegang krijgen tot pijnlijke herinneringen, terwijl ook fysieke 
pijn wordt verlicht, die een aantal verontrustende psychologische en 
fysieke gevolgen kan hebben, zoals angst, boosheid, depressie en gebrek 
aan eetlust. 
IS CANNABIS DE ENIGE OPTIE? 
Patiënten met PTSS, die cannabis ontvangen onder medische supervisie, 
laten opmerkelijke vooruitgang zien op alle vlakken. Dat gezegd 
hebbende, omvat de meest effectieve behandeling voor dit soort patiënten 
ook begeleiding, zoals cognitieve gedragstherapie. Het wordt patiënten 
ook aangeleerd hoe ze bewust verontrustende gedachten of herinneringen 
kunnen vervangen met meer positieve beelden en gedachten en hoe ze 
een meer gezonde levensstijl kunnen leiden (waaronder regelmatige 
beweging en het volgen van een gezond dieet). Afhankelijk van het land 
waar je woont, kan het ook lastig zijn een arts te vinden die bereid is het 
medicijn voor te schrijven, voor welke aandoening dan ook. Het is 
extreem belangrijk medische ondersteuning te vinden die bereid is mee te 
denken. 
  
 


